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Spørgsmål og svar vedr. udbud om energitjek til parcelhuse 
 

 

Ved fristens udløb for spørgsmål den 14. januar 2021 var der indkommet tre 

spørgsmål. 

 

De kan læses sammen med svarene her: 

 
 

 

1.       Spørgsmål: 
Er der med kommunens bidrag gennemført energirådgivning til ejerne af de 
6000 parcelhuse der omtales i udbuddet indenfor de sidste 2 år? 
Svar: 
Nej der er gennemført energitjek i ca. 1.500,- huse. Derudover har vi gennem 
grundejerforeninger etc. udarbejdet mere generelle råd til ca. 2.000 ekstra. 
Vi vurderer, at der fortsat er mange boliger med potentielle besparelser i 
kommunen. 

 
2.      Spørgsmål: 

Det ønsket oplyst, hvilke type ejendomme og under hvilke kriterier de 
besøgte ejendomme er udvalgt af den aktør der indtil nu har ydet rådgivning 
til boligejerne? 
Svar: 
Boligerne er udvalgt i tæt dialog med Energicenteret – fx boliger med oliefyr, 
boliger med energimærke ”over C” boliger uden energimærke etc. En 
tilsvarende tilgang forventer vi også de kommende år. 

 
3.      Spørgsmål: 

Det ønskes oplyst, hvad den gennemsnitlige effekt har været af de hidtil 
gennemførte besøg, og hvor stor en andel af de besøgte boligejere, som 
efterfølgende har udført energiforbedringer? 
Svar: 
Den gennemsnitlige besparelse har ligget på 4.000 kWh pr. bolig – og ca. 50% 
af de gennemførte energitjek har resulteret i renoveringer. 
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